
Protokoll fra styremøte i Kristiansand  

Tennisklubb      

        

Møtenummer: 9/23  

Dato: 23.11.23 

Kl.: 18:30-20:30  

Sted: KTK, Klubbhuset 

 

Til stede: Øistein Wirak, Maren F. Frivold, KrisFn Natvig, Erik Freuchen, Jostein Akselsen, 
Daniel Håkestad, Glenn S. Pedersen Ane Scheel, KrisFn Jordal (referent) 

 

Sak 59/23 . Valgkomiteen 

Jan Richard Natvig og Svein Chris4an Wirak mø9e fra valgkomiteen. Valgkomiteen ønsker å være 
4dlig på banen for å få 4l et godt ny9 styre, samt finne noen som ønsker å ta vervet som styreleder. 
Styret har frist 4l ny9år å melde inn hvem som ønsker å fortse9e i styret. Valgkomiteen ønsker 
innspill fra medlemmer om aktuelle kandidater 4l styret og styreledervervet. 

 

Sak 60/23 – Kort orientering fra hovedtrener 

Vår hovedtrener Aljosa Nipic var med på møtet for å møte styret og fortelle li9 om hans tanker om 
treninger og klubben. Aljosa forteller om fulle kurs på voksen-kurs og også godt belegg på juniorkurs. 
Styret ønsker likevel å annonsere kurs for de yngste barna. 

 

Sak 61/23 – foreldremøte januar 

Styret vil se om det er mulig å få 4l foreldremøte/informasjonsmøte i løpet av januar. Informasjon om 
tennis, hva barna kan forvente på trening og presentasjon av trenerne vil være naturlige tema. 

 

Sak 62/23 – Daglig leder 

Det er kommet inn 14 søknader. Variert spekter av søkere, noen med tenniserfaring, det er posi4vt. 
Erik, Daniel og Øistein ser på de mest aktuelle kandidatene mandag 27. november og legger en plan 
for intervjuer der. 

 



Sak 63/23 – Medlemsundersøkelse 

Ane og Maren lager denne for oss med utgangspunkt i mal fra NTF, der vi kan velge hvilke spørsmål 
som er aktuelle for oss, samt lage egne spørsmål om det er aktuelt.  

 

Sak 64/23 – Byggesak 

Anleggskomiteen utarbeider en forberedende sak 4l årsmøtet, der målet er å kunne se9e i gang e9 
forprosjekt der vi får opp tall på omtrentlig kostnad, fremdriUsplan med mål om oppstart av utvidelse 
om e9 år. 

 

Sak 65/23 – StøDeordninger for unge 

Stø9eordninger for unge – hva finnes? Daniel sjekker med NAV, Øistein sjekker med Agder 
idre9skrets 4l neste styremøte. 

 

Sak 66/23 – Eventuelt 

Kris4n Natvig har vært på møte med NTF om Tenniskids. NTF ønsker å endre li9 på konseptet fordi de 
har få9 4lbakemeldinger om at det er li9 for komplisert. NTF se9er ned en arbeidsgruppe for å se på 
de9e. NTF føler også at de ikke klarer å fange opp tenåringer med de9e konseptet. Så det jobbes nå 
med Tennis – teens. I løpet av våren skal det foreligge en plan for hva de9e skal inneholde. De 
poengterte at Blå ball var veldig vik4g fordi små barn ikke er like bevegelige som for 20-30 år siden. 
Det oppfordres 4l å lage drop - in grupper for foreldre og barn (4,5,6-åringer). Et annet forslag er å 
invitere barnehager i nærområdet. 

 

Neste møte: 

Torsdag 4. januar klokka 18:30 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


